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Jelentés 

a két ülés között tett, a megyei önkormányzatot érintő  

tárgyalásokról, tanácskozásokról 

 

I. 

Külkapcsolatok 

 

2011. november 22-én Budapesten Farkas Zoltán elnök munkamegbeszélésen találkozott 

Őexcellenciája Maruli Tua Sagala úrral, az Indonéz Köztársaság Magyarországra akkreditált 

nagykövetével. A találkozón a felek áttekintették a Békés megye és Észak-Szumátra 

Tartomány közötti együttműködés aktuális kérdéseit. 

 

2011. november 24-26. között az AER ezúttal Ponta Delgada városában tartotta 2011. évi 

közgyűlését. A rendezvényen önkormányzatunkat Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-

testületének elnöke képviselte. 

 

2011. december 5-én Nagyváradon tartja soron következő ülését a Békés-Bihar Megyei 

Vegyes Bizottság. Az ülésen tárgyalnak többek közt a Bizottság 2011. évi tevékenységének 

értékeléséről, a 2012. évi munkaprogram javaslatokról, előadás keretében bemutatják a Bihar 

Megyei Levéltárat, valamint dr. Erdész Ádám, a Békés Megyei Levéltár igazgatója „Az 

oklevelektől az elektronikus iratokig” címmel tart előadást. Az ülést Kónya István Békés 

Megye Képviselő-testületének alelnöke, a Vegyes Bizottság társelnöke vezeti. 

 

II. 

 

Tárgyalások, tanácskozások 

 

2011. november 8-án, a „Tanuljunk demokráciát” elnevezésű játékos vetélkedőn a Békés 

Megyei Tisza Kálmán, a Békés Megyei Harruckern János és a Békés Megyei Hunyadi János 

Közoktatási Intézmények diákjai mérték össze tudásukat. A vetélkedőn részt vevő diákokat és 

tanárokat Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke köszöntötte.  

 

2011. november 11-én, a Szociális Munka Napja alkalmából ünnepi rendezvényt tartott a 

Békés Megyei Hajnal István Szociális Szolgáltató Centrum. A programon az intézmény 

mintegy 250 munkatársát köszöntötte Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének 

elnöke. 

 

2011. november 12-én Budapesten a Kamaraszínházban került megrendezésre a Gyulai 

Várszínház 48. évadában kiemelkedő művészi teljesítményt nyújtók díjazása. Az ünnepségen 

a Békés Megye Sík Ferenc – nívódíjat Horváth Csaba koreográfus-rendezőnek Kónya István 

Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke adta át. 

 

2011. november 15-én, Békéscsabán, az Ibsen Házban a Békés Megyei IBSEN Nonprofit 

Kft. Kulturális Irodája „A magyar közművelődésről” címmel megjelent könyv kapcsán 

pódiumbeszélgetést szervezett a szakterület helyzetéről. A pódiumbeszélgetés vendége a kötet 

egyik szerkesztője dr. Németh János, a Nemzeti Erőforrás Minisztérium Közművelődési 

Főosztályának vezető főtanácsosa volt. A megjelenteket Mucsi András, Békés Megye 

Képviselő-testületének társadalmi megbízatású alelnöke köszöntötte. 

 

2011. november 16-án, Budapesten, az Állami Számvevőszék „Önkormányzatok jó 

gyakorlata a takarékos gazdálkodásért” címmel a megyék és a megyei jogú városok 

tevékenységével kapcsolatban szemináriumot szervezett, hogy jó példákon keresztül adjon 

gyakorlati tanácsokat a közpénzek hatékony felhasználásához. A jó példák között Békés 
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megye intézményi rendszere is szerepelt. A rendezvényen részt vett Farkas Zoltán, Békés 

Megye Képviselő-testületének elnöke is.  

 

2011. november 16-án, „Angyalok szárnyalása” címmel különleges jótékonysági estet 

rendezett a Békés Megyei Szociális, Gyermekvédelmi, Rehabilitációs és Módszertani 

Központ a Békés Megyei Jókai Színházban. Az eseményen ismert és elismert művészek 

együtt léptek fel mintegy 50 fogyatékossággal élő gyermekekkel és fiatalokkal. A két órás 

műsor fővédnöke Réthelyi Miklós, Nemzeti Erőforrás Minisztérium Minisztere és Farkas 

Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke volt, aki megnyitotta az estet. 

 

2011. november 16-án, Békéscsabán, a Megyeházán a Békés Megyei Ifjúsági Önkormányzat 

és a Békés Megyei IBSEN Oktatási, Művészeti és Közművelődési Nonprofit Kft. a Gyermeki 

Jogok Világnapja alkalmából konferenciát szervezett. A konferenciát Kónya István, Békés 

Megye Képviselő-testületének alelnöke nyitotta meg. 

 

2011. november 18-19-én, Gyulán tizenegyedik alkalommal rendeztek emlékversenyt 

középiskolás diákok vetélkedésével Simonyi Imre költő életére, munkásságára vonatkozóan. 

A Karácsonyi János Katolikus Gimnázium által megrendezett eseményen az egykoron a 

fürdővárosban élő és dolgozó művész verseit szavalták, zenésítették meg és illusztrálták a 

hazai és határon túli iskolákból érkezett fiatalok. A programok sora pénteken délután Simonyi 

szobrának koszorúzásával kezdődött meg, majd a városháza dísztermében folytatódott, ahol 

Kónya István, a Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke köszöntötte a jelenlévőket. 

 

2011. november 24-én Békéscsabán, az Ibsen Házban a "Közös jövőnk Hajdú-Bihar 

közösségi művelődési modell" című konferencia-sorozat békéscsabai állomásán bemutatásra 

kerültek a Hajdú-Bihar Megyei Könyvtár és Művelődési Központ mintaprojektjei. A 

konferencia meghívott vendége volt Halász János, a Nemzeti Erőforrás Minisztérium 

parlamenti államtitkára. A megjelenteket Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének 

alelnöke köszöntötte. 

  

2011. november 24-én Békéscsabán, a Megyeháza tanácskozó termében – a 

programfinanszírozás keretén belül - az „Örökbefogadás különböző nézőpontokból” címmel 

szakmai napot tartott a Békés Megyei Szociális, Gyermekvédelmi, Rehabilitációs és 

Módszertani Központ. Az eseményt megnyitotta Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke. 

 

2011. november 24-én, Békéscsabán a Magyar Vöröskereszt Megyei Szervezésében 

emlékeztek meg a véradók napjáról megyei ünnepség keretében. Az eseményen többszörös 

véradókat is köszöntöttek, valamint elismerték azokat a cégeket, amelyek hozzáállásukkal, 

illetve támogatásukkal segítették a véradó mozgalmat, továbbá a szervezőmunkában 

kiemelkedőt nyújtó emberek elkötelezettségét. A rendezvényen köszöntőt mondott Kónya 

István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. november 24-én, Szegeden tartotta soros ülését a Dél-alföldi Regionális Fejlesztési 

Tanács. Az ülésen döntöttek többek között a SZTE Klinikai Központ DAOP-4.1.2/B-11 

számú kiírásra benyújtandó pályázat támogatásáról, a DEB jegyzőkönyvek jóváhagyásáról, 

valamint a DARFT munkaszervezetének a DARFÜ Nonprofit Kft-be történő beolvadásáról.  

 

2011. november 24-én Békésen, a Békés Megyei Tisza Kálmán Közoktatási Intézmény 

Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézményében szakmai napot tartottak. A 

rendezvényen köszöntőt mondott Mucsi András, Békés Megye Képviselő-testületének 

társadalmi megbízatású alelnöke. 
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2011. november 24-én, Békéscsabán a Csaba Centerben tartotta az országos diákolimpiai 

bajnokokat köszöntő ünnepségét a Békés Megyei Diáksport Tanács. Békés megye a 2010-

2011-es tanévben a megyék rangsorában a hetedik helyen végzett. Az eseményen Mucsi 

András, Békés Megye Képviselő-testületének társadalmi megbízatású alelnöke elsőként 

gratulált az elért eredményekhez a sportolóknak, edzőknek, a testnevelőknek és a szülőknek.  

 

2011. december 1-2. között Gyulán, a Békés Megyei Harruckern János Közoktatási 

Intézményben a Wenckheim konferenciateremben „Patás angyalok” – a lovas terápia világa 

címmel konferenciát rendeztek. A rendezvény fővédnöke Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke volt. A rendezvényt Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke nyitotta meg. 

 

2011. december 2-án tartotta soros ülését a Békés Megyei Védelmi Bizottság. Az ülést 

Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének elnöke vezette. 

 

2011. december 1-jén a Pándy Kálmán Megyei Kórházban emlékeztek az intézmény 

névadójára, valamint kiosztásra került a Pándy-nővér kitüntető díj, illetve a kórház 

legmagasabb elismerése a Pándy-emlékérem is. Az ünnepségen Kónya István, Békés Megye 

Képviselő-testületének alelnöke köszöntötte az egészségügyi dolgozókat.  

 

2011. december 2-án tartották a Békés Megyei Tisza Kálmán Közoktatási Intézmény 

gyomaendrődi oktatási egysége végzős évfolyamának szalagavatóját a helyi Varga Lajos 

Sportcsarnokban. A rendezvényen Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének 

elnöke köszöntötte ünnepi beszédével a végzős tanulókat. 

 

2011. december 3-án a Jókai Színház adott helyszínt a Bolyai János Matematikai Társulat 

Oktatási Szakosztálya és a szervezet Békés Megyei Tagozata által megtartott szakmai napnak, 

melyen olyan neves előadók tartottak előadást, mint például Prof. Dr. Czeizel Endre 

orvosgenetikus, Dr. Oláh-Gál Róbert, a Sapienta Erdélyi Magyar Tudományegyetem 

egyetemi adjunktusa, Dr. Kosztolányi József a Szegedi Tudományegyetem egyetemi docense. 

A több mint 400 megjelent résztvevőt Farkas Zoltán, Békés Megye Képviselő-testületének 

elnöke köszöntötte. 

 

2011. december 3-án Békésen rendezték meg a Békés Megyei Tisza Kálmán Közoktatási 

Intézmény végzős évfolyamának szalagavatóját. A rendezvényen Mucsi András, Békés 

Megye Képviselő-testületének társadalmi megbízatású alelnöke köszöntötte a végzős 

tanulókat. 

 

2011. december 6-án Békéscsabán, a Békés Megyei Munkácsy Mihály Múzeum Tégla 

termében "Nyitva van az aranykapu..." címmel játékkiállítás nyílik. A megnyitón köszöntőt 

mondott Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének alelnöke. 

 

2011. december 7-én, rendezték meg Szarvason a Magyar Turizmus Zrt. Dél-alföldi RMI 

évzáró szakmai konferenciáját. A programon Kónya István, Békés Megye Képviselő-

testületének alelnöke vett részt.  

 

2011. december 9-én tartotta meg Békés Megye Képviselő Testülete szokásos Békés Megyei 

Kisebbségi Napi Díszünnepségét, ebben az évben Tótkomlóson. A díszünnepségen Farkas 

Zoltán elnök mondott ünnepi beszédet, majd Takács Ferenc megyegyűlési képviselő, 

Tótkomlós Város Alpolgármestere pohárköszöntőt.  

 



4 

 

2011. december 9-én tartotta premier előadását a Békés Megyei Harruckern János 

Közoktatási Intézmény Duma’s Színház Mezőkovácsházán. Az előadás előtt Farkas Zoltán 

Békés Megye Képviselő-testületének elnöke mondott köszöntőt. 

 

2011. december 10-én, Újkígyóson rendezik meg a „Kádár Ferenc” Dél-alföldi 

Népdalénekesek és Népzenei Szólisták IV. Találkozóját.  

 

2011. december 12-én szakmai nap keretében mutatja be elektronikus könyvtárát a Békés 

Megyei Tudásház és Könyvtár. A könyvtár újabb szakterületekkel bővül, ezek bemutatása is 

megtörténik az eseményen, melyen Kónya István, Békés Megye Képviselő-testületének 

alelnöke is részt vesz.  

 

2011. december 14-én, a Norvég Nagykövetségen rendezik meg a díjátadását annak az 

esszéíró versenynek, mely két norvég évfordulónak állít emléket: 150 éve született Fridtjof 

Nansen és 100 éve hódította meg Roald Amundsen a Déli-sarkot. A versenyt a nagykövetség 

és a Békés Megyei IBSEN Oktatási, Művészeti és Közművelődési Nonprofit Kft. hirdetette 

meg egyetemi és főiskolai hallgatók számára. A díjátadáson részt vesz Kónya István, Békés 

Megye Képviselő-testületének alelnöke.  

 

2011. december 15-én, Gyulán, a Békés Megyei Harruckern János Közoktatási Intézmény a 

Wenckheim konferenciatermében szakképzési fórumot tartanak. A fórumon Farkas Zoltán, 

Békés Megye Képviselő-testületének elnöke köszönti a résztvevőket. 

 

2011. december 15-én tartja soron következő ülését a Békés Megyei Területfejlesztési 

Tanács. Az ülés előtt sajtótájékoztató keretében ismerheti meg a nyilvánosság azt a 

tanulmányt, melyet a Békés Megyei Területfejlesztési Tanács és a Szent István Egyetem 

Gazdasági Karának együttműködése keretében a Szent István Egyetem készített el, „A 21. 

század tudományos és társadalmi kihívásaira adható, a helyi adottságokra épülő válasz-

lehetőségek Békés megyében” címmel. A tanulmányt Farkas Zoltán, Békés Megye 

Képviselő-testületének elnöke mutatta be. 

 

 

Békéscsaba, 2011. december 6. 

 

 

 

 

Farkas Zoltán 

 


